

There are no translations available.

A l'issue de sa toute première visite de travail dans la Région de l'Adamaoua, Château d'Eau du Cameroun, Mme le Ministre au cours de cette descente a pu apprécier par elle-même après la belle remise des clés aux bénéficiaires par le Gouverneur, il y a quelques mois, la construction de 100 logements sociaux et des équipements socio-collectifs qui y sont associés, construits dans le cadre du Plan d'Urgence Triennal pour l'Accélération de la Croissance Economique (PLANUT), instruit par le Chef de l'Etat ; partie du Programme de construction de 10.000 logements sociaux et 50.000 parcelles constructibles du Chef de l'Etat. Très heureuses les populations ont dit leur gratitude au Chef de l'Etat de n'avoir pas été oubliées.

Gratitude exprimée par le Lamido de Ngaoundere qui a ordonné ce dimanche 16 Août en présence de Madame le Ministre et du Gouverneur et avec la participation des Imans et notables de sa Cour Royale une prière pour le Président de la République, pour sa famille et la Paix au Cameroun.

Mme le Ministre a visité le somptueux bâtiment abritant ses services de la Délégation Régionale avant de parcourir quelques tronçons, pour apprécier l'état de dégradation de la voirie. Une situation préoccupant Mme le Ministre, qui a, au terme de sa visite, exprimé un double sentiment de satisfaction et gêne. Aussi a-t-elle pris l'engagement d'accompagner l'Edile de la ville qui se bat avec des moyens limités.

Madame le Ministre de l'Habitat et du Développement Urbain conclut d'ailleurs par :

'J'ai apprécié l'achèvement de ces logements chers au Chef de l'Etat, visité le joyau architectural qu'est le nouveau bâtiment de la Délégation Régionale Minhdu ADAMAOUA et je souhaite que tous ceux qui l'occuperont en fassent bon usage. Du fait de la la solidarité gouvernementale, d'autres administrations pourraient y être logées" à déclaré Mme Courtès au sujet dudit bâtiment. Un immeuble de 3 étages comprenant 92 bureaux.

Â Â

Â Â Â Â Â Â Â Â Â Â DEVELOPMENT OF NGAOUNDERE: THE PEOPLE EXPRESS GRATITUDE TO PAUL BIYA FOR THEIR LOW-COST HOUSING UNITS

Following her maiden visit to the Adamawa Region, the Cameroon water-tower, and some months after the colourful ceremony to hand the keys to the beneficiaries of the 100 low-cost houses and their related social and community facilities chaired by the Governor, the Minister personally went down to visit the site developed under the Three-Year Emergency Plan for the Acceleration of Economic Growth (PLANUT). The latter was instructed by the Head of State, as part of the construction project of 10,000 low-cost house units and the development 50.000 building plots. The population happily expressed their gratitude to the Head of State for not having been forgotten. Their spokesperson on this occasion was the Lamido of Ngaoundere who, in the presence of the Minister and the Governor, and with the participation of the Imams and notables of his royal court, on August 16 expressed his gratitude to and ordered prayers for the President of the Republic, his family and for peace in Cameroon.

The Minister went round the splendid building hosting the Regional Delegation of her ministerial department before visiting some road stretches to assess their level of dilapidation. This situation called her attention and, at the end of the visit, she expressed a mixed feeling of satisfaction and uneasiness. She also took the commitment to assist the City Mayor who is doing his best despite the limited means.

By the way, the Minister of Housing and Urban Development concluded:

"I appreciate the completion of these buildings so dear to the Head of State; I have visited the architecture gem which is the new building hosting the Minhdu Regional Delegation for the ADAMAWA and I wish that those who will occupy it make good use of it. Due to governmental solidarity, other administrations may be lodged here" said Mrs Courtès concerning the new building, a three-storey building of 92 offices.